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Telewizja Sportmediaset podała dziś, że Antonio Conte wyraził zgodę na

prowadzenie Romy po Mistrzostwach Europy. Wraz z nim do zespołu

Giallorossich miałby przyjść Giorgio Perinetti, zmieniając Waltera

Sabatiniego na stanowisku dyrektora sportowego. 

 

Z Perinettim skontaktował się portal vocegiallorossa.it:

- Jeśli chcecie zapytać mnie o Conte, to wiadomość, której nie mogę i nie chcę

komentować, gdyż absolutnie nie wiem nic na ten temat. Jeśli łączy się Conte z

jakimś klubem, łatwo jest łączyć z nim moje nazwisko, gdyż pracowaliśmy razem w

przeszłości. Nie jest jednak powiedziane, że jeśli podejmie nową pracę, pójdę

automatycznie za nim. Chcę podkreślić, że nic o tym nie wiem. Czy rozmawiałem z

Romą? Zawsze byłem związany ze światem Romy, dziś wieczorem będę na meczu

charytatywnym organizowanym przez Candelę. Nigdy jednak nie rozmawiałem z

kierownictwem, powtarzam, nie skomentuję tych wiadomości, gdyż nic nie wiem na

ten temat.
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